

Note: Beneficiary Owner Identification Code(s) are codes provided by nominees as an agent making the application for the benefit of another person in WHITE Applications Form or brokers via CCASS.

Since applications are subject to personal information collection statements, Beneficial owner identification codes displayed in the sections headed "Results of Applications Made by WHITE Applications Forms or White Form eIPO" and "Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS" are redacted and not all details of applications are disclosed in this announcement.

The list of identification document number(s) in this announcement is not a complete list of successful applicants since only successful applicants whose identification document numbers are provided by CCASS are disclosed. Applicants with beneficial names only but not identification document numbers are not disclosed due to personal privacy issue as elaborated above. Applicants who applied for the Offer Shares through their brokers can consult their brokers to enquire about their application result.

Identification document numbers shown in the sections headed "Results of Applications Made by WHITE Applications Forms or White Form eIPO", "Results of Applications Made by BLUE Application Forms" and "Results of Applications Made by YELLOW Application Forms (Through Designated CCASS Clearing/Custodian Participants)" refer to Hong Kong identity card numbers / passport numbers / Hong Kong business registration numbers/ beneficial owner identification codes provided by nominees as an agent making the application for the benefit of another person whereas those displayed in the section headed "Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS" are provided by brokers via CCASS. Therefore, some of the identification document numbers shown in these sections are different in nature.

附註：實益擁有人識別碼乃由經紀透過中央結算系統或由代理為其他人士利益於白色申請表格內提出申請所提供的識別碼。

由於申請須遵守個人資料收集聲明，「以白色申請表格或白表eIPO提出申請的配發結果」及「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示提出申請的配發結果」等節所示的實益擁有人識別碼乃予以編纂，且並未於本公告中披露所有申請詳情。

由於僅披露由中央結算系統提供其身份證明文件號碼的獲接納申請人，故本公告中的身份證明文件號碼清單並非獲接納申請人的完整清單。僅擁有實益姓名但無身份證明文件號碼的申請人因下文所述的個人私隱而不予披露。透過彼等經紀申請認購發售股份的申請人可諮詢經紀查詢彼等的申請結果。

「以白色申請表格或白表eIPO提出申請的配發結果」、「以藍色申請表格提出申請的配發結果」及「以黃色申請表格提出申請的配發結果（透過指定中央結算系統結算/託管商參與者）」等節所示的身份證明文件號碼指香港身份證號碼、護照號碼、香港商業登記號碼（由代理為其他人士利益提出申請所提供的實益擁有人識別碼，而「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示提出申請的配發結果」一節所示的該等號碼乃由經紀透過中央結算系統提供。因此，該等節所示的個別身份證明文件號碼在本質上有所不同。

Results of Applications Made by WHITE Application Forms or White Form eIPO
The followings are the Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) (where supplied) of wholly or partially successful applicants using WHITE Application Forms or White Form eIPO and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their identification document numbers are not shown.

以白色申請表格或白表eIPO提出申請的配發結果

以下為使用白色申請表格或白表eIPO提出申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)(如有提供)及彼等獲有條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),其結果將不會顯示。

Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目
A5556484	2000
A6714091	1000
A7157323	6000
A7797187	9000
A8348238	2000
A8953581	20000
B0435215	3000
B995567A	8000
C382494	3000
C395089A	2000
C6746940	1000
D3302157	3000
D5822034	15000
E3739914	20000
E4651344	1000
E5931960	1000
E7193797	5000
E7224986	15000
E7416613	5000
E9101865	3000
E9799307	1000
G0667292	2000
G083086A	1000
G2095016	1000
G2352396	1000
G255794A	3000
G3581119	1000
G3585696	2000

Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目
G4397850	1000
G6315401	1000
H4579560	1000
K0166634	1000
K0503029	1000
K1115219	10000
K4860233	9000
K582835A	1000
K6005977	54000
K6759432	1000
K7006454	3000
K7211554	7000
K8232636	15000
K9361731	1000
P8207295	1000
V007554A	5000
Y0324327	1000
Y2669887	1000
Y4550151	1000
Y5156775	1000
Y7869035	3000
Z4250037	1000
Z4384556	3000
Z4434383	3000
Z7305797	1000
Z7570695	1000
Z9380869	1000